
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 16. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1206

Vil ministeren kommentere problemerne og udfordringerne med, at stillehavsøsters er

fundet i danske farvande samt redegøre for, hvad der eventuelt er muligt at foretage af

indsatser til at begrænse eller fjerne bestanden, og om der påtænkes initiativer, jf. artiklen

”Uønskede østers invaderer Sønderborg” fra Jydske Vestkysten den 15. juli 2020? Og vil

ministeren redegøre for de negative konsekvenser af stillehavsøstersens tilstedeværelse

på dyrelivet, vandplante- og vandmiljøet i det danske vandmiljø?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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